
 

 

Logo: Sport versterkt Zwijndrecht  
 
Verslag bijeenkomst Sportplatform 29 mei 2024 gehouden in het gemeentehuis van 
Zwijndrecht. 
 
aanwezig: 
ABC Swindregt, CKV Albatros, Develsteincollege, Diverz, Fitmakers, HC Derby, medewerkers 
gemeente, nocnsf, O&O, Ondernemersfonds, Rolstoeltennis, Ruitersportvereniging De Hoge 
Devel, Sportbedrijf, Sportvereniging Conventus, Tennisvereniging Heer Jan, Twirlteam 
Accelerando, v.v. Groote Lindt, Voetbalvereniging ZBC '97, voorzitter Sportplatform, VVGZ, 
Z.L.T.C. Ter Steeghe en ZZ&PC De Devel. 
 
Afwezig met kennisgeving: 
v.v. Heerjansdam, welzijnswerk Sliedrecht, wethouder sport en Zwijndrechtse LawnTennisclub 
De Drie Heugels. 
 
1. Opening 
De voorzitter opende de vergadering en heette een ieder welkom. 
Fijn dat er een flinke opkomst is die mogelijk mede veroorzaakt wordt door de inspiratiesessie 
Sociaal veilige sport, de heer Beuker van NOC*NSF zal hier het één en ander over komen 
vertellen. 
 
Verslag vergadering sportplatform 28 februari 2024. 
Het verslag werd doorlopen, er waren geen vragen en/of opmerkingen en werd deze 
goedgekeurd. 
 
Tijdens de korte terugblik op de inspiratiesessie Vrijwilligers boeien, behouden en belonen 
bleek dat de gemeente aan de slag was gegaan met Alle input van deze bijeenkomst op 
verschillende niveaus. 
- Er is een toolbox met posters en flyers ontwikkeld die verenigingen kunnen gebruiken om 
bijvoorbeeld vrijwilligers te werven, deze is vanaf september beschikbaar en is per vereniging 
aanpasbaar. 
- Er komt een filmpje waaruit blijkt dat vrijwilligers gewaardeerd worden maar ook daarin, wat 
gebeurd er als een vrijwilliger niet komt. 
- Ook is men bezig met het waarderen van vrijwilligers, men denkt momenteel aan 
ontbijtsessies met een klein programma maar zoekt naar het juiste moment dat er zo veel 
mogelijk vrijwilligers kunnen aanschuiven. 
- In september komt men ook terug met een cursus gesprekstechniek dat beschikbaar komt 
vanuit het NOC*NSF maar dat moet nog verder uitgewerkt worden. 
 
Mededelingen. 
Capaciteitsonderzoek Sportaccommodaties. 
Het eerste gedeelte van het capaciteitsonderzoek accommodaties is afgerond. 
Dit gedeelte gaat over of er nu en in de toekomst voldoende capaciteit is. 
Het tweede gedeelte gaat over de knelpunten waarvan we weten dat ze nu gaande zijn. 



 

 

Er zijn twee bijeenkomsten geweest met bestuurders en gebruikers van onderwijs en 

verenigingen waarvan wij signalen hebben ontvangen dat ze knelpunten ervaren om een 

binnensportaccommodatie te kunnen gebruiken. 

Het resultaat is van de week opgeleverd en zal uitgewerkt worden, waarna het besproken zal 

worden met de wethouder, daarna zal het verder gecommuniceerd worden. 

  

Onderzoek sportparticipatie jongeren. 

Vorig jaar is er vanuit het sport en preventieakkoord een opdracht gegeven aan de Sportief 

Besteed Groep om de uitval en  sportparticipatie bij jongeren te onderzoeken. 

Er is met heel veel jongeren gesproken wat resulteert in een rapport dat pas is opgeleverd. 

Er komt begin dit najaar een inspiratiesessie  voor sportverenigingen, er zijn aanbevelingen 

voor de gemeente en er is een inspiratieboekje. 

Naar aanleiding van vragen die in het boekje staan kunnen besturen zelf met elkaar het 

gesprek aangaan. 

Er zijn 29 thema’s opgenomen waaruit men kan kiezen. 

Het wil niet zeggen dat als je alle thema’s op orde hebt dat er garantie is dan heel veel jongeren 

er bijkomen maar de ene vereniging zal meer aan een bepaald thema hebben dan de andere. 

Er zijn twee verenigingen die meedoen aan een pilot om te kijken of het werkt of dat het nog 

dingen aangepast moeten worden. 

Om jongeren te stimuleren kunnen sportverenigingen zich promoten in de sport en cultuurkrant 

die eind augustus uitkomt, dit werd nog even onder de aandacht gebracht. 

 

Onderzoek sport en beweegloket. 

Om sportclubs vitaal te houden - zodat ze hun maatschappelijke waarde behouden én 

vergroten - worden door het hele land allerlei vormen van clubondersteuning aangeboden. 

Deze initiatieven zijn goud waard voor de tienduizenden sportclubs die Nederland telt. 

Maar door het grote aanbod is het niet altijd duidelijk welke hulp er is en waar je terechtkan. 

Er wordt daarom gestreefd naar een transparantere, efficiënte en effectieve infrastructuur voor 

clubondersteuning. 

Concreet houdt dit in dat er in elke regio of gemeente in Nederland een sport- en beweegloket 

komt. 

Dit is de plek waar sportclubs terechtkunnen met al hun vragen. 

Ook wordt van hieruit de hulpvraag van de club gekoppeld aan de juiste ondersteuning. 

We hebben de gezamenlijke overtuiging dat clubondersteuning beter werkt als sportclubs op 

één plek terechtkunnen met al hun vragen. 

We zetten daarom in op één lokaal herkenbaar sport- en beweegloket, van waaruit clubs 

toegang krijgen tot een breed ondersteuningsaanbod. 



 

 

In Zwijndrecht is een onderzoek uitgevoerd naar een sportloket, daar is nu een resultaat van 

bekend in de vorm van een fotomoment met de huidige situatie waaruit blijkt dat er veel 

gebeurd maar de ondersteuning niet is  gebundeld. 

Zo zijn er bij de gemeente te veel afdelingen, is in het veld de opdracht niet altijd duidelijk en 

moet het sportplatform een upgrade, dit wordt eerst allemaal op orde gebracht om naar de 

volgende stap te kunnen gaan. 

 

Project return sports. 

Return Sports in de Hoekse waard heeft een project Goed gebruikte sportmaterialen en kleding 

een nieuw leven geven. 

Return Sports zamelt goede en herbruikbare sportkleren en sportspullen in. 

Denk aan sportshirts, sportbroeken, schoenen, beschermers, rackets, handschoenen en alles 

wat je maar kunt bedenken om te kunnen sporten. 

Pas je jouw sportkleding niet meer? Zijn de kinderen uit hun voetbalschoenen gegroeid? Is het 

judo pak te klein? Wordt de hockeystick niet meer gebruikt? Gooi het niet weg! Geef de spullen 

een tweede sportieve kans via Return Sports. 

Dit project is een groot succes en we willen nu in Zwijndrecht onderzoeken of hier ook 

belangstelling voor is 

Uiteraard kunnen mensen met een smalle beurs gebruik maken van stichting Leergeld om zo 

voor de kinderen bijvoorbeeld sportkleding aan te schaffen maar misschien zal het mooi wezen 

dat gebruikte spullen een nieuw leven krijgen. 

Er zijn momenteel gesprekken gaande met de kledingbank of zij hier iets in kunnen betekenen. 

In Hendrik Ido Ambacht doen ze het door ieder jaar een beurs te houden zo bereiken ze ook 

mensen die net tussen wal en schip vallen, die geen bijstand hebben maar het voor hen te duur 

is om wat te kopen. 

Bij sommige verenigingen is al zo iets geregeld, dat je spullen kan inleveren en dat het dan door 

gaat naar de volgende generatie 

Het Develsteincollege geeft aan dat ze daar veel gevonden voorwerpen hebben, met hen zal 

nader contact gelegd worden. 

 

Minibieb plaatsen bij sportverenigingen in het kader van laaggeletterdheid. 

 



 

 

 
 

Bij het zwembad is vandaag door Zwijndrecht werkt een Minibieb geplaatst. 

Minibieb werkt vanuit het idee dat je de samenleving met elkaar leuker kunt maken. 

Het bied ouders de gelegenheid iets te lezen als men moet wachten op de kinderen die weer 

naar huis moeten, maar je kan ook boeken lenen of ruilen. 

Ook in het kader van laag geletterdheid is boeken lezen belangrijk. 

Wat zal het mooi wezen als bij veel sportverenigingen zo’n minibieb komt. 

Er zijn geen kosten aan verbonden, wel is de kleurgeel van de bibliotheek belangrijk, maar er 

mag wel een logo van je eigen vereniging erop. 

Bij eigen accommodaties kan dit makkelijk, maar hoe zit het bij de sporthallen en gymzalen? 

Dit gaat men bespreken met accomodatiebeheer. 

En wil je een minibieb, gaarne mailen naar: 

sport@zwijndrecht.nl 

 

mailto:sport@zwijndrecht.nl


 

 

Projecten Fitmakers. 

- De campagne    Ga naar buiten is weer begonnen, men hoopt zo mensen in beweging te 

krijgen bij sportaccommodaties, men is op zoek naar sportaanbieders of verenigingen die hier 

aan willen deelnemen. 

Er zijn verschillende doelgroepen, kinderen tot 12 jaar, jongeren boven de 12 jaar en senioren. 

Zie ook de website: 

https://fitmakers.nl › ganaarbuiten 

- Men is vorige maand begonnen met een ukkiegroep van 0 t/m 4 jaar en dat doen ze bij de 

Kiboe-hoeve, zo kunnen ook de allerkleinste spelenderwijs kennis maken met sport, zie 

hiervoor ook de flyer als bijlage. 

- In de week van de zomervakantie zal Fitmakers op het terrein van scouting Panoord 

activiteiten ontplooien voor ongeveer 120 kinderen die meestal om financiële redenen niet op 

vakantie kunnen. 

Sportverenigingen worden uitgenodigd om een workshop te komen geven. 

- Men is weer van start gegaan met de Nationale Diabetes Challenge (NDC), een 20-weekse 

wandelactiviteit in Zwijndrecht voor iedereen die in beweging wil komen. 

In de toekomst worden sportverenigingen benadert met de vraag of ze er ook aan mee willen 

doen. 

Ook vrijwilligers als begeleiding zijn welkom. 

 

Rondvraag 

Er was niemand die gebruik maakte van de rondvraag. 

 

Inspiratiesessie: Sociaal veilige sport. 

Na de pauze besprak Erik Beuker (Projectleider Sociale Veiligheid Sportaanbieders bij 

NOC*NSF) in een interactieve presentatie, gaf inzichten, adviezen en mogelijkheden voor 

de realisatie van een veilige, betrouwbare en plezierige sportomgeving. 

In de bijlage bij dit verslag treft u de presentatie van de avond als ook het 4 v’s voor veiligheid 

stappenplan en een lijst met Handige linken en informatiesites sociaal veilige sport aan. 

 

Sluiting 

De voorzitter bedankte de heer Beuker voor zijn presentatie en overhandigde hem een 

bos bloemen. 

De overige aanwezigen werden bedankt voor een ieders aanwezigheid en inbreng. 

 

Stukken: 

De stukken voor deze vergadering zijn ook terug te vinden op de website van 

Beleef Zwijndrecht: 
https://www.beleefzwijndrecht.nl/sport/sportplatform/vergaderstukken+sportplatform/default.aspx 

en de stukken voor sociaal veilige sport op: 
https://www.beleefzwijndrecht.nl/sport/sociaal+veilige+sport/default.aspx 

https://www.beleefzwijndrecht.nl/sport/sportplatform/vergaderstukken+sportplatform/default.aspx

